
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 10. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 350
Kan ministeren bekræfte, at Goldman Sachs siden købet og frem til børsnote-
ringen af DONG har fået en værdistigning på ca. 10 mia. kr., der dels er sikret
gennem salget af aktier ved børsnoteringen, dels er sket i form af værdistig-
ning af de aktier Goldman Sachs har beholdt? I besvarelsen bedes ministeren
opstille en beregning af værdistigningen Goldman Sachs har opnået fra ind-
betalingen i 2014 frem til og med 9. juni 2016. Stigningen bedes opgjort i både
kroner og procenter, samlet og beregnet som en skønnet årlig forrentning.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. juni 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pelle.Dragsted@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ole Birk Olesen
formand
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